## My favourite film



"Hachi: A Dogs Tale" is a film which impressed me more than other films I have ever seen though I do not like films which make me cry.Mabe, it is a bit trivial but it is so.Of course, I cried at the end of the film like almost all people who watched this film. It is a very kind and moving film.

• "Хатикоо:Самый верный друг"-фильм, который поразил меня больше, чем другие фильмы, которые я когда либо видела, хотя я не люблю фильмы, которые заставляют меня плакать. Может быть, это немного банально, но это так. Конечно,я плакала в конце фильма, как почти все люди,смотревшие этот фильм.Это очень добрый и трогательный

. This is the story of a dog who came to the station to meet his deceased master, every day for nine years

• Это история о собаке, которая приходила на вокзал, чтобы встретить своего умершего хозяина, каждый день в течении девяти лет

 I really appreciate the actors who played in this movie.I also like the way this movie was made.I think everyone should watch it.

Я очень ценю актеров, которые играли в этом фильме.Мне так же нравится то, как был снят этот фильм.Я думаю, что каждый должен посмотреть его.